

Halal- Certificate No.: HC_ICA-BS-0325-166-ESP-01

Aachen – March 29th, 2025

HALAL CERTIFICATE

شهادة حلال

We herewith certify that the following products are modified products, prepared from selected bovine hides, treated by different physical and chemical methods. They contain no pork or pork derivatives. They do not contain any ethyl alcohol. The products are according to the HC_ICA Scheme Halal and can therefore be consumed or handled by Muslims as **Halal products**.

Hiermit wird bescheinigt, dass folgende abgeänderte Produkte aus ausgewählten Rinderhäuten hergestellt sind, welche durch verschiedene physikalische und chemische Methoden behandelt wurden. Die Produkte enthalten kein Schweinefleisch oder Derivate aus Schweinen. Sie enthalten außerdem keinen Ethylalkohol. Die Produkte sind entsprechend des HC_ICA Schemes halal und können daher von Muslimen als **Halal Produkte** konsumiert oder im Handel eingesetzt werden.

Reference Halal Standards: JAKIM MS 1500:2019, MUI HAS 23201, GSO 2055-1
Scope of certification: Production and packing of Collagen
Product Category: C
Product Names: **COLFAN**
Producer: **Viscofan España SLU**
Carretera Aibar a Cáseda km 5,
31490 Cáseda (Navarra)
España

This certificate is valid for three years. / Dieses Zertifikat ist für drei Jahre gültig.

Important: For exports, a copy of this certificate must be presented along with the Halal Export Certificate.

Wichtig: Bei Exporten muss eine Kopie dieses Zertifikats zusammen mit dem Halal- Export- Zertifikat vorgelegt werden.


Adnan Nakdali
General Manager

